

United Arab Emirates
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
General Department of Civil Defense- Sharjah

No: 2017-3-182508

Certificate of Compliance with Preventive Safety Conditions
This Certificate is issued in accordance with the Cabinet Resolution No 24 of 2012
regarding Concerning Regulating Civil Defense Services in the State

Trade Name of Establishment: PACE INTERNATIONAL SCHOOL L.L.C

License No: (Trading) 741877 Plot No:

Owner: PALLIKERE ABDULLA IBRAHIM ABDULLA IBRAHIM Nationality: INDIA

Address: Mwaileh- Sharjah

Certificate is valid from: 06/09/2020 to 05/09/2021

This Certificate made on: 10/9/2020

It is found that all the preventive safety requirements were fulfilled on the date: 10/9/2020

Notes: Paid the Fees with receipt No: 200049388623/201330997482

The periodic maintenance contracts for safety and fire prevention devices and equipment must be approved by one of the approved companies.

Any modifications to the safety and fire protection systems and devices or the activity requires prior approval from the Civil Defense

The building must be connected to a building protection system- Hassantuk- Contact No: 800333363

In the event of a breach of any of the preventive safety requirements, the facility will be fined (form of fines is in the back side of the certificate)

The certificate shall be placed in a prominent and clearly visible place

To visit the Civil Defense Annually for the inspection of the Building.

Please complete the training procedures within a maximum of 60 days. otherwise the facility will be subject to legal actions in accordance with Cabinet Resolution No. 24 of 2012

Phone: 065163333

Fax: 065654278

Website: www.shjcd.gov.ae

For Complaints and Suggestion: www.fms.ae

Approved by (Signed)

For Emergency:

997 999

Our Vision: To have the United Arab Emirates as one of the best countries in the world in achieving Safety and Security.


PRINCIPAL

PACE INTERNATIONAL SCHOOL
SHARJAH, U.A.E.









الرقم: 2017-3-182508

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالدولة

الاسم التجاري للمنشأة: مدرسة بيس الدولية ذ م م
رقم الرخصة: 741877 (Commercial)
رقم الأرض: 50/09/2020
المالك: بليكرا عبدالله ابراهيم بليكرا عبدالله
العنوان: مويلح-الشارقة Commercial Mwalleh - Sharjah
الجنسية: الهند
صلاحية الشهادة: من 06/09/2020 إلى 05/09/2021
حررت بتاريخ: حررت بتاريخ:

وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 10/09/2020

ملاحظات:

- تم تسديد الرسوم بإيصال رقم (200049388623/201330997482).
- يجب الإلتزام بإعتماد عقود الصيانة الدورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.
- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.
- يجب ربط المبنى بنظام حصنتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363).
- في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).
- توضع الشهادة في مكان بارز وواضح للعيان.
- مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.
- يرجى الانتهاء من إجراءات التبريد خلال 60 يوم كحد أقصى و إلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقاً لقرار مجلس الوزارة رقم 24 لسنة 2012 م.

الموقع الإلكتروني: www.shjcd.gov.ae

هاتف: 06 - 5654278

هاتف: 06 - 5163833

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

للطوارئ
997
999
Emergency

رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة

Copy number 1 - 10/09/2020 10:49 AM - 0568689111

PRINCIPAL
PACE INTERNATIONAL SCHOOL
SHARJAH, U.A.E.

